

**SENARAI PROGRAM / PROJEK PEMBAHARUAN DAN PENAMBAHBAIKAN BAGI TAHUN KEWANGAN 2019 / 2020
DIBAWAH KEMENTERIAN KEBUDAYAAN BELIA DAN SUKAN**

	Tajuk Program / Projek	Fokus WPA 21	Objektif	Keterangan Ringkas Program / Projek
DEWAN BAHASA DAN PUSTAKA				
1	Bengkel Penyuntingan	Pelakuan Organisasi	-	-
2	Meningkatkan Hasil Jabatan	Struktur Organisasi	-	-
3	Program Penulis Muda	Pelakuan Organisasi	<p>Penganjuran bengkel ini merupakan inisiatif terancang atau satu program penyegaran yang dilaksanakan oleh organisasi untuk menggalakkan editornya belajar dan menambah pengetahuan terutama mengenai penyuntingan sesebuah buku ilmiah. Inisiatif ini juga sebagai satu proses mendidik editor baru tentang kemahiran asas yang diperlukan dalam melaksanakan tugas. Bengkel ini menumpukan pemerolehan pengetahuan dan kemahiran jangka pendek sesuai dengan period bengkel yang diadakan.</p> <p>Bagi merealisasikan bengkel ini, pakar dari luar negara diundang untuk membekalkan idea dan pemikiran baharu atau terkini bagi memantapkan lagi kemahiran penyunting yang sedia ada.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Memberi pendedahan mengenai teknik penyuntingan yang berkesan kepada peserta yang masih baru dalam bidang penyuntingan • Memberikan kefahaman kepada pembaca apabila penyunting dapat menyampaikan dalam bahasa yang jelas dan menarik • Melahirkan penyunting yang berkemahiran, berpengetahuan dan dinamik sejajar dengan teras jabatan • Mencapai standard dan keselarasan piawaian penerbitan antara penyunting DBP dengan penyunting dari jabatan-jabatan lain.
PUSAT SEJARAH BRUNEI				
4	Penjualan Buku-Buku, Jurnal dan Majalah Terbitan Pusat Sejarah Brunei Secara Pakej	Pelakuan Organisasi	<ul style="list-style-type: none"> • Memberikan peluang dan pilihan kepada orang ramai untuk membeli buku-buku, jurnal dan majalah terbitan Pusat Sejarah Brunei sama ada secara pakej atau bukan pakej. • Membolehkan orang ramai khususnya peminat sejarah mendapatkan buku-buku, jurnal dan majalah terbitan Pusat Sejarah Brunei dengan potongan harga istimewa. • Menambahkan koleksi bahan bacaan khususnya mengenai sejarah Brunei. 	<ul style="list-style-type: none"> • Penjualan buku-buku, jurnal dan majalah terbitan Pusat Sejarah Brunei adalah salah satu inisiatif Pusat Sejarah menyebarkan ilmu serta menggalakkan orang ramai memiliki buku-buku, Jurnal Darussalam dan Majalah Pusaka terbitan Pusat Sejarah Brunei. Sebanyak 11 pakej Melayu Islam Beraja, Pakej Islam di Negara Brunei Darussalam, Pakej Pendidikan di Negara Brunei Darussalam, Pakej Hubungan Brunei-Luar Negara, Pakej Kumpulan Kertas Kerja Seminar, Pakej Pemerintah Negara & Tokoh, Pakej Sejarah Awal Negara Brunei Darussalam (versi Bahasa Melayu), Pakej Sejarah Awal Negara Brunei Darussalam (versi Bahasa Inggeris), Pakej Jurnal Darussalam, Pakej Majalah Pusaka Bilangan 1-20 dan Pakej Majalah Pusaka Bilangan 21-44.